
ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia OZ dňa 14.12.2023 

 

1. Starosta otvoril rokovanie OZ a privítal prítomných 

 

Starosta privítal prítomných poslancov a hlavnú kontrolórku. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Vyzval prítomných poslancov na doplnenie programu:  

starosta navrhol doplniť bod 18a – ročný záznam do Kroniky obce Rozhanovce za rok 2018 a  

a plán zasadnutí na I. polrok r. 2024 

 

Hlasovanie za návrh programu OZ:  

 

Za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Návrhová komisia: 

Ing. Aneta Nedbalová 

Ing. Milan Tóth 

Jana Verebová 

Overovatelia zápisnice: 

JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák  .................................................. 

Ing. Jozef Maščák, MBA  .................................................. 

 

Zapisovateľ: 

Mgr. Katarína Pružinská 

 

 



Hlasovanie:  

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

3. Dopyty občanov 

Keďže sa OZ nezúčastnil žiaden občan, tento bod sa uzatvára. 

 

4. Správa o činnosti starostu od posledného OZ 

Starosta predložil Správu o činnosti poslancom vopred elektronicky. Správa bude tvoriť 

prílohu tejto zápisnice. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov berie na vedomie Správu o činnosti starostu. 

Hlasovanie:  

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

 

5. Návrh VZN o miestnych daniach na území obce Rozhanovce 

Starosta uviedol, že k návrhu VZN bola predložená jedna pripomienka, ktorá bude 

zapracovaná do VZN. 

Návrh uznesenia: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce Rozhanovce č. 03/2023 

o miestnych daniach na území obce Rozhanovce s pripomienkou. 

Hlasovanie: 



za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

6. Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

na území obce Rozhanovce 

 

Starosta uviedol, že bola vznesená jedna pripomienka a to na výšku poplatku za uloženie 

stavebného odpadu. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce Rozhanovce č. 04/2023 

o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území obce 

Rozhanovce s pripomienkou. 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

7. Návrh VZN o miestnom poplatku za rozvoj 

Starosta uviedol, že návrh VZN bol zverejnený 15 dní pred konaním OZ. Žiadne pripomienky 

neboli vznesené. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce Rozhanovce č. 05/2023 

o miestnom poplatku za rozvoj. 

 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 



proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

8. Návrh VZN o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným 

odpadom na území obce Rozhanovce 

Starosta uviedol, že sa zvyšuje poplatok za TKO z 30,- na 35.- € na rok. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce Rozhanovce č. 06/2023 

o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na území obce 

Rozhanovce. 

 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

 

9. Návrh VZN o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a o poskytovaní 

elektronických služieb obcou Rozhanovce 

Týmto VZN bolo potrebné upraviť elektronické zasielanie dokumentov. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce Rozhanovce č. 07/2023 

o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a o poskytovaní elektronických služieb obcou 

Rozhanovce. 

 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 



zdržal sa: 0 

 

 

10. Návrh VZN o poskytovaní finančného príspevku na prevádzku poskytovanej 

sociálnej služby neverejnému poskytovateľovi 

Obec je podľa zákona o sociálnych službách za dodržania určitých podmienok povinná 

prispievať na prevádzku poskytovanej sociálnej služby pre svojich občanov, preto je potrebné 

prijať toto VZN. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce Rozhanovce č. 08/2023 

o poskytovaní finančného príspevku na prevádzku poskytovanej sociálnej služby neverejnému 

poskytovateľovi. 

 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

11. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

HK uviedla, že z dôvodu nového zákona bolo potrebné novelizovať pôvodné Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli vopred. 

Bola predložená pripomienka zo strany poslancov, ktorá bola zapracovaná. 

 

JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD. vyjadruje pochvalu p. kontrolórke za vypracovanie zásad. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

s pripomienkou. 

Hlasovanie: 



za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

12. Stanovisko HK k návrhu rozpočtu na roky 2024-2026 

Hlavná kontrolórka je povinná zo zákona predložiť stanovisko k rozpočtu. Rozpočet je 

vyrovnaný a odporúča ho schváliť. 

HK – odporúča nechať finančnú rezervu na rezervnom fonde. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Rozhanovce v zmysle §18f  ods. 1, písm. c) zák. č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov berie na vedomie stanovisko hlavnej 

kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2024 a k návrhu viacročného rozpočtu na roky  2025, 

2026. 

 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

 

13. Návrh programového rozpočtu na roky 2024 – 2026 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb.  o obecnom 

zriadení schvaľuje 

- návrh programového rozpočtu Obce Rozhanovce  na rok 2024 na úrovni 

hlavných kategórií ekonomických klasifikácií podľa § 10 ods. 4 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 



zákonov v z. n. p. v celkovej výške príjmov 3 311 453,48 € a výdavkov 3 311 453,48 

€ ako vyrovnaný so zapracovanými pripomienkami. 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb.  o obecnom 

zriadení berie na vedomie 

- návrh rozpočtu na roky 2025 a 2026 ako výhľadový. 

 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

14.  Dotácie z rozpočtu obce  

 

Starosta – vypúšťa sa dotácia pre Klub športu a kultúry z dôvodu dočerpávania dotácie 

z minulého roka, následne je potrebné dotáciu zúčtovať. 

Ing. Nedbalová – navrhuje schvaľovanie všetkých podaných žiadosti o dotácie odložiť na 

nasledujúce OZ. 

Ing. Maščák – ak je to v súlade s VZN, tak to môžeme odložiť 

HK- v rozpočte sú financie na dotácie zapracovaní, ide teraz len o prerozdelenie prostriedkov 

Ing. Tóth – nie je stotožnený so zvyšovaním daní a poplatkov a zároveň rozdávaním dotácií. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Rozhanovce v zmysle §18f  ods. 1, písm. c) zák. č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov berie na vedomie 

žiadosti o poskytnutie dotácií z rozpočtu obce Rozhanovce pre Rímsko katolícku farnosť 

Sedembolestnej Panny Mária, Gréckokatolícku cirkev, farnosť Rozhanovce a Občianske 

združenie Klub športu a kultúry. 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 



zdržal sa: 0 

 

15. Plán práce HK na I. polrok 2024 

 

Plán práce Hlavnej kontrolórky bol predložený písomne vopred. Vyzvala prítomných 

poslancov na prípadne pripomienky. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Rozhanovce v zmysle §18f  ods. 1, písm. c) zák. č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavnej   

kontrolórky  na I. polrok 2024 a poveruje hlavnú kontrolórku v zmysle zák. č.  357/2015 Z. z.   

o finančnej kontrole  a audite v znení   neskorších predpisov výkonom kontrol v zmysle  plánu 

kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I.  polrok  2024. 

 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

16. Správa o kontrolnej činnosti 

Bola predložená v písomnej podobe vopred. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti 

Hlavnej kontrolórky za obdobie od ostatného zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 
 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

 



17.  Predaj pozemku – Dráľ, Dráľová z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

Hlavná kontrolórka - jedná sa o 23 m². Ide o nehnuteľnosť, ktorá sa nachádza pri 

nehnuteľnosti žiadateľky. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov schvaľuje v zmysle § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, Zásad hospodárenia a 

nakladania s majetkom obce Rozhanovce  Čl. 2, bod 7 písm. c)  z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, parcelu KN – „C“ č. p. 1371/670, druh pozemku:  Ostatná plocha o výmere 23 m²  

zapísaného na LV č. 748, okres Košice – okolie, obec Rozhanovce, katastrálne územie 

Rozhanovce, SNP 48, 044 42 Rozhanovce  do bezpodielového spoluvlastníctva: JUDr. Jana 

Dráľová, trvale bytom Gaštanová 539/5, 044 42 Rozhanovce a Mgr. Martin Draľ, trvale 

bytom Komenského 2222/81, 075 01 Trebišov, za kúpnu cenu 55 €/m², vo výške spolu: 

1265,00 Eur slovom (jedentisícdvestošesťdesiatpäť Eur ). Oddelený pozemok sa nachádza pri 

nehnuteľnosti vo vlastníctve fyzických osôb.  

Uvedený prevod sa realizuje z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Pozemok sa nachádza v 

intraviláne obce Rozhanovce a je pre obec  vzhľadom k výmere a  umiestneniu nevyužiteľný.   

V súlade so Zásadami hospodárenia  a nakladania s majetkom obce Rozhanovce  za prípad 

hodný osobitného zreteľa  sa považuje prevod pozemkov malej výmery do 100 m2. 

 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

18. Návrh uznesenia – Ongaľ – určenie hodnoty za vecné bremeno 

Starosta – ide o schválenie uznesenia ohľadom vecného bremena na uloženie inžinierskych 

sietí a určenie hodnoty za vecné bremeno. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Zmluvu o zriadení vecného bremena medzi povinným z vecného 

bremena Obec Rozhanovce a oprávneným z vecného bremena Lukáš Ongaľ, bytom: M. Č. 

Trenčianskeho 328/64, Rozhanovce na parcele „C KN“ č. p. 79/4 vedenej na LV 3941, druh 

pozemku: záhrada, katastrálne územie Rozhanovce. 

Zmluva sa uzatvára v súvislosti s vybudovaním a pripojením inžinierskych sietí (elektrickej 

prípojky, vodovodnej prípojky, kanalizačnej prípojky ku pozemku parcela „E KN“ č. 361 a 



parcela „E KN“ č. 3219/2 k. ú. Rozhanovce v zmysle predloženej zmluvy a Geometrického 

plánu č. 53/2023 zo dňa 28.07.2023. 

Vecné bremeno sa zriaďuje odplatne vo výške 100 €. 

 

Hlasovanie 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Zmluvu o zriadení vecného bremena medzi povinným z vecného 

bremena Obec Rozhanovce a oprávneným z vecného bremena Matúš Ongaľ, bytom: M. Č. 

Trenčianskeho 328/64, Rozhanovce na parcele „C KN“ č. p. 79/3 vedenej na LV 3940, druh 

pozemku: záhrada, katastrálne územie Rozhanovce. 

Zmluva sa uzatvára v súvislosti s vybudovaním a pripojením inžinierskych sietí (elektrickej 

prípojky, vodovodnej prípojky, kanalizačnej prípojky ku pozemku parcela „E KN“ č. 361 a 

parcela „E KN“ č. 3219/2 k. ú. Rozhanovce v zmysle predloženej zmluvy a Geometrického 

plánu č. 53/2023 zo dňa 28.07.2023. 

Vecné bremeno sa zriaďuje odplatne vo výške 100 €. 

 

Hlasovanie 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Zmluvu o zriadení vecného bremena medzi povinným z vecného 

bremena Obec Rozhanovce a oprávneným z vecného bremena Dušan Ongaľ a Jana Ongaľová, 



bytom: M. Č. Trenčianskeho 328/64, Rozhanovce na parcele „C KN“ č. p. 77 vedenej na LV 

120, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, katastrálne územie Rozhanovce 

(spoluvlastnícky podiel 2/4, v 2/4 vlastník Dušan Ongaľ), na parcele „CKN“ č. p. 79/1 

vedenej na LV 121, druh pozemku: záhrada (vo vlastníctve Dušan Ongaľ), na parcele „CKN“ 

č. p. 79/2 vedená na LV 1381, druh pozemku: záhrada (vo vlastníctve Dušan Ongaľ). 

Zmluva sa uzatvára v súvislosti s vybudovaním a pripojením inžinierskych sietí (elektrickej 

prípojky, vodovodnej prípojky, kanalizačnej prípojky ku pozemku parcela „E KN“ č. 361 

a parcela „E KN“ č. 3219/2  k. ú. Rozhanovce v zmysle predloženej zmluvy a Geometrického 

plánu č. 53/2023 zo dňa 28.07.2023. 

Vecné bremeno sa zriaďuje odplatne vo výške 100 €. 

 

 

Hlasovanie 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

 

        18a. Schválenie ročného záznamu Kroniky obce Rozhanovce za rok 2018 

Predložil JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD. 

 

Vážený p. starosta, kolegyne, kolegovia poslanci OZ - predkladám Vám na schválenie Zápis 

do Kroniky obce Rozhanovce za rok 2018. Posledný záznam v obecnej kronike je z roku 1992. 

Odvtedy sa kronika neviedla. Za  tých 26 rokov prešla naša obce viacerými väčšími i menšími 

zmenami. Z dôvodu zabezpečenia podkladov pre zápis za roky 2018 až 2022 mi spracovanie 

zápisu trvalo pomerne dlho. Po vašom schválení bude potrebné záznam ešte zapísať do 

samotnej knihy.  

Ďalšie zápisy za roky 2019 - 2022 budú predložené na schválenie na najbližšom OZ. 

Okrem samotných podkladov som zozbieral a zaevidoval cca 240 netextových príloh (plagáty, 

listiny, písomnosti, fotografie, dokumenty). Ide aj o staršie materiály (1974 – po dnes), ktoré 

som katalogizoval a je možné v nich vyhľadávať. Na katalogizovanie a roztriedenie ešte čaká 



množstvo staršieho fotografického materiálu od p. Česlákovej. Tieto materiály môžu 

v budúcnosti poslúžiť ako cenný zdroj informácii pre záujemcov o históriu obce. 

Chcel by som poďakovať za pomoc pracovníčkam ObÚ, a to v prvom rade p. Česlákovej, ktorá 

mi odovzdala staré fotografie, plagáty a iné písomnosti, ktoré sa zachovali len vďaka nej. 

Taktiež p. Pružinskej za odkladanie plagátov z uskutočnených akcií. Rovnako aj všetkým, ktorý 

poskytli podklady pre spracovanie záznamov, a to p. Pacákovi, p. Veľasovi, p. riaditeľov ZS, p. 

zástupkyni pre MŠ, p. poslankyni p. Koribskej, bývalému p. starostovi i súčasnému p. 

starostovi. Aj všetkým ostatným ... 

V tejto súvislosti by som aj Vás všetkých chcel poprosiť o súčinnosť – ak z nejakého podujatia 

budú fotografie alebo máte zaujímavé informácie, určite si ich nenechajte len pre seba. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov a článku 9 štatútu Obecného kronikára  schvaľuje ročný záznam do kroniky 

Obce Rozhanovce za rok 2018. 

 

Hlasovanie 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Plán zasadnutí na I. polrok 2024 

Poslanci navrhli plán zasadnutí na I. polrok r. 2024. 

24.01.2024 

14.03.2024 

07.06.2023 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Plán zasadnutí na I. polrok 2024 

     24.01.2024 

    14.03.2024 

     07.06.2023 



Hlasovanie 

za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

 

19. Dopyty a interpelácie poslancov 

Poslanci bez dopytov. 

 

20. Rôzne 

Starosta predniesol poslancom sťažnosť, resp. žiadosť p. Makulu. Ide o pozemok, ktorý sa 

nachádza v Beniakovciach, no ide o katastrálne územie Rozhanovce. Na základe žiadosti p. 

Makulu bolo vydané stanovisko, že z hľadiska územného plánu nie je možné na danej parcele 

stavať rodinný dom. Pán Makula svojou sťažnosťou namieta proti tomuto stanovisku. Keďže 

ide o parcelu mimo územného plánu, nie je možné vydať súhlasné stanovisko. 

Starosta obce nemôže vydať iné stanovisko, ako mu ukladá územný plán. V predmetnej 

lokalite a na predmetnom pozemku podľa žiadosti sa nachádza záplavové územie. Stavať 

rodinný dom nie je na predmetnej parcele povolené. 

Sťažovateľ preto žiada o stanovisko a vyjadrenie obecné zastupiteľstvo, ktoré nemá právomoc 

rozhodnúť inak, rovnako tak nemá právo vydávať stanovisko k územnoplánovacej informácii.  

 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov berie na vedomie sťažnosť p. Makulu. 

Hlasovanie 

za: 8 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Starosta poďakoval poslancom za celý rok a poprial im všetko dobré v ďalšom roku. 

 



Starosta ukončil rokovanie o 17:30. 

 

 

 

        Ing. Matúš Adamčík 

              Starosta 

 

 

Príloha: 

Správa o činnosti starostu 

 

Správa o činnosti starostu od posledného zasadnutia OZ Rozhanovce predložená 12-2023 

Spracované: 12.12.2023 

Spracoval: Ing. Matúš Adamčík – starosta 

 

Rozvojové projekty 

 

Škôlka – bolo vydané stavebné povolenie na stavbu aj zvlášť na prístupový chodník. Beží 

súťaž na zhotoviteľa vo vestníku. Víťaz bude známy zrejme do Vianoc. 

Urobili sme viacero zmien v projektovej dokumentácii – napokon budeme mať zámer na 3 

triedy a 57 miest pre deti. To bude znamenať, že vo výzve sa budeme môcť uchádzať o 

približne štvrť milióna vyššiu dotáciu. Spôsobilo to oddialenie procesu prihlášky no ide o 

významnú úsporu pre obec ak nám dotáciu schvália. 

V kuchyni pribudla nová vzduchotechnika na odsávanie pár pri varení.  

 

Škola – tiež viacero problémov s projektovou dokumentáciou ale napokon je už vydané 

stavebné povolenie. Kompletizujeme podklady pre prihlášku do výzvy, na mesiac Január. 

Projekt je odkonzultovaný aj na MIRI.  

 

Asfaltovanie – v roku 2023 sme ukončili asfaltovanie Viničnej komplet, Košickej a Školskej 

čiastočne uložením chodníka. Od poslednej schôdze sa dokončilo aj parkovisko na Školskej 1. 

 

Projektová zadržiavanie vody pod starým kostolom – štúdiu oddychovej zóny sme upravili po 

konzultácii na IROP a UMR na magistráte v KE, kde nám vysvetlili ako upraviť projekt na 

mieru aktuálnej výzvy. 



Projekt bude hotový v priebehu 8 týždňov. Predbežný odhad je na úrovni 200-300 tisícovej 

investície.  

V prípade, že budeme úspešní tam nie je spoluúčasť. Termín podania je koniec apríla 2024. 

 

Projekt WC – je tu predpokladaný náklad až od 40 000 eur, bude na to výzva pre MRK, kde 

by sa to dalo zastrešiť, začali sme s vybavovaním stavebných povolení. Náročnejšie na 

realizáciu je to kvôli napojeniu na kanalizáciu a cenu ovplyvňuje aj množstvo sanity a 

zariaďovacích prvkov. 

 

Projekt detského ihriska pri škole – vyhrali sme na to grant z programu obnovy dediny 8000, 

tu sme stihli termín a už sú vysadené stromy a osadené nové preliezky a lavičky na detskom 

ihrisku. 

 

Projekt detského ihriska pri škôlke – získali sme vyše 41 000 eur na ihrisko pri škôlke. 

Zmluva je podpísaná na realizáciu máme dva roky, ale čakáme na usmernenie o zmene 

prvkov ako bolo medializované mala by sa dať urobiť zmena za výhodnejšie preliezky. 

 

Projekt zateplenia zdravotného strediska nám bol tiež dodaný – je tam priaznivá cena okolo 

50 000 eur. Nevieme sa žiaľ zapojiť do žiadnej výzvy keďže nás vylučuje kritérium 

neprenajímať budovu na zárobkovú činnosť a prenajímame ju lekárom a prevádzkam, ktorí sú 

s.r.o. Možno prídu iné výzvy, zatiaľ vybavím stavebné povolenie. Pri tejto sume si ale viem 

predstaviť, že by sme realizáciu bez problémov zvládli z našich zdrojov. 

 

Projekt zelené Slovensko – tu sa malo začať sadiť už v októbri, termín neustále posúvali 

napokon prišli vykopať jamy na výsadbu a zavolali, že je zlé počasie a prídu až na jar. Volal 

som na SAŽP, že zmluva hovorí, že výsadba sa má skončiť do konca roka, napokon 

prisľúbili, že budúci týždeň prídu. 

Nestojí nás to nič, manažuje a obstaráva to SAŽP, no napriek tomu som sklamaný z 

nedodržiavania sľúbených termínov. 

 

Projekt zelenšie ihrisko – grant z nadácie Tipos sme vyčerpali, vysadili sme stromy na ihrisku 

a upravili hraciu plochu.  

Zákonom chránený strom – gaštan bol orezaný v spolupráci so ŠOP. S výsledkom sme 

spokojní. 

 

Kultúra – pripravujeme už ďalší ročník folklórnych slávností a prihlásil som nás do dvoch 

zaujímavých grantov za zhruba 32000 eur. Ak by nám boli chválené môžeme urobiť aj 

dvojdňový festival. 



 

Sedenie v amfiteátri – realizovali sme montáž sedákov na kovové konštrukcie. Napokon ešte 

budeme musieť doobiednať zhruba 80 kusov dosiek, pôvodne uloženie podľa ktorého sme 

počítali sa javilo ako nestabilné museli sme teda urobiť montáž inak a vzniklo viac odpadu. 

Dorealizujeme to v budúcom roku na jar.  

 

Zberný dvor – podarilo sa mi transformovať úložisko odpadu na regulérny zberný dvor so 

všetkými povoleniami, ktoré zberný dvor musí mať. Doplnili sme niektoré druhy odpadu a 

ešte pracujeme na  povolení na pneumatiky a sklo. Zavedieme tiež kartový systém evidencie 

čím sa obsluha na zbernom dvore zredukuje na 1 osobu a skener. Karty nám JRK dodá v 

priebehu januára. Fungovať to bude tak, že domácnosť si prevezme na úrade kartu s qr 

kódom, s ňou navštívi zberný dvor tam obsluha oskenuje kto prišiel a na tabuli oskenuje druh 

odpadu a jeho množstvo. To sa zaeviduje do databázy, ktorá sa priradí neskôr do aplikácie na 

sledovanie odpadu. 

Na zberný dvor pribudne 8 nových kontajnerov, aktuálne beží súťaž v IS EVO na ich 

dodávku. Na tento účel sme získali grant z envirofondu v hodnote takmer 35 000 eur. 

Dodávka kontajnerov bude najneskôr v marci. Záleží od priebehu súťaže a zhotoviteľa. 

Vybavili sme si kontajnery na mieru od 5 do 10 m3. 

Zároveň som zariadil aj povolenie na malú kompostáreň. Jej umiestnenie je pri ceste na 

Hrašovík na obecnom pozemku pred nadjadzom na diaľnicu. V jarných mesiacoch pripravíme 

lôžko pre prístupovú cestu, kúpili sme geotextíliu a dokúpime mobilné oplotenie čím sa 

ohraničí priestor. Vstup bude rovnako evidovaný na kartu a bude tam jeden obslužný 

pracovník. Odovzdať tam bude možno biologicky rozložiteľný odpad, pokosenú trávu a pod.  

 

Ďalšia dotácia z envirofondu na veľký traktor nám nebula schválená – z uvedeného dôvodu 

dávam návrh do rozpočtu na leasing pre veľký traktor, ktorý akútne potrebujeme. Jedna by 

sme lepšie vedeli zvládnuť zimnú údržbu ale ušetrí nám aj veľa peňazí pri prevádzke 

kompostárne, zberného dvora a zlepší letnú údržbu ciest a rigolov.  

Osvetlenie – vymenili sme svetelné snímače vo verejnom osvetlení za astrohodiny. Osvetlenie 

tak bude svietiť optimálne. Stáva sa, že počas dňa svieti verejné osvetlenie, je to z dôvodu 

opráv a servisných prác pred zimou. Pridávali sme rozpery medzi káble kvôli vetru. 

VSD oznámila, že bude meniť spodnú vetvu stĺpov od Blatnej až po MČT, rovnako aj káble. 

Situácia by sa tak mohla zlepšiť, tam vzniká najviac porúch. 

Osvetlenie prechodu - realizovali sme projekt nasvietenia prechodu pri starom kostole. Má to 

dobrý ohlas, pre to som zaradil opäť návrh na realizáciu ďalšieho osvetlenia pri obchode Milk 

Agro a tamojší prechod. Jediné čo ma mrzí je že nám neschválili na to peniaze z nadácie 

Allianz, ale snáď na budúci rok.  

 

Údržba – mali sme sťažnosti na stav Brezovej ulice. Táto ulica nie je vo vlastníctve obce ale 

prepadáva sa tam cesta. Po ukončení jesenných prác hneď začalo snežiť k oprave sa nevieme 



dostať. Pravdepodobne bude musieť počkať do jarných mesiacov a opravu vykonáme len 

provizórne ak nám to počasie dovolí.  

Vymenili sme asi 30 dopravných značiek, zrkadiel a opravili sme retardéry. 

Opravili sme kríž v smere na Vajkovce. 

Vôbec sme nestihli opravu zastávok, tá pri ZŠ potrebuje opravu dlažby a hlavne nové 

podložie. Do rozpočtu som navrhol zaradiť položku vynútené investície z poplatku za miestny 

rozvoj. Navrhujem zaradiť do plánu prác na budúci rok.  

 

Dobrovoľníci zabezpečili rozšírenie chodníka na Zámočníckej ulici. Stálo by za to 

pokračovať vyššie, najmä pre bezpečnosť chodcov. Pokúsime sa pokračovať svojpomocne 

ďalším úsekom. 

 

Lesná – tiež tam je problém s vodou pri väčších zrážkach. V tomto roku sme ale uprednostnili 

opravu priepustu na Družstevnej kde už hrozil zával a lokálna povodeň pre 6 rodinných 

domov. Odporúčam stavebnej komisii si situáciu na Lesnej dať do program nasledujúceho 

stretnutia s návrhom na riešenie. Projektová dokumentácia odvodenia existuje, no v minulom 

období cestu opravili bez jej realizácie a výškové pomery sú teraz absolútne mimo projektu.  

 

Zdravotné stredisko – bola realizovaná nová kotolňa kde máme 4 úsporne kotly v dvoch 

vetvách a rezervnej zálohe. Tepelný komfort v bytoch sa tak zlepšil, aspoň taký mám ohlas od 

niektorých nájomcov. Hlavne sa zníži spotreba, podľa toho aká bude zima očakávam 

minimálne o 35 percent. 

Budeme tam ale musieť realizovať ešte opravu rozvodu vody do budovy. Rovnako tak 

budeme realizovať výmenu zvyšných ohrievačov vody v bytoch. Už sú opotrebované čo sa 

prejavilo haváriou a vytopením ambulancie a prevádzky pod jedným z bytov. Situáciu sme 

nahlásili poisťovni, ktorá škodu nahradila. 

Napriek tomu nepríjemná vec hlavne pre prevádzku, ktorá nemohla fungovať. 

Získali sme nájomcu a vytvorilo sa pekné kaderníctvo so vstupom od parkoviska. 

Byty dostali nové žalúzie a sieťky na okná, rovnako to aj tesnenia. 

Lekárkam bude treba vymaľovať, ale so zarobených peňazí na ambulancii tento rok by sme 

mohli realizovať aj opravu čakárne a priestorov ambulancie na modernejšie a vkusnejšie. 

Tiež odporúčam stavebnej komisii prerokovať zámer. 

 

Ambulancia – mali sme problémy s úhradami od VŠZP, trochu meškali ale už je všetko v 

poriadku. Pribudla nová služba tejpovanie, zatiaľ je o záujem – je spoplatnená, prináša obrat 

navyše. 

Objednali sme nové prístroje na inhalovanie, pre pacientov s post covidovým syndrómom, 

alebo respiračnými problémami budeme ponúkať inhalátory. 



 

Kriminalita – projekt miestne občianskej a preventívnej služby nám napokon preplatia v plnej 

výške vyše 81 000 eur. Získali sme na to eurofond ktorí im preplatí mzdy a paušálne náhrady 

na nákup oblečenia a vybavenia. Bola im pridelená obecná Fabia na denné aj večerné 

obchôdzky. Dvaja zamestnanci tak dohliadajú na verejný poriadok, bezpečnosť a na starosti 

budú mať aj prevenciu a osvetu s tvorbou odpadu. 

 

Odpady – realizovali sme osvetovú kampaň cez aplikáciu Rozhanovce a cez sociálne siete. 

Vytvoril som aplikáciu zatiaľ funguje v exceli, kde analyzujeme dáta a vieme rozposielať pdf 

výkazy a tlačené výkazy záujemcom o ich odpadové hodnotenie. Prejavili o ňu záujem aj iné 

obce a mikroregión, ale nemám veľmi čas sa tomu venovať aj ďalším, preto tému 

odprezentujem na nasledujúcom stretnutí mikroregiónu a navrhnem pre obce zaplatiť si 

dátového analytika, ktorý im dáta spracuje podľa nás za menší poplatok. 

Bude k dispozícii aj aplikácia na webe a v telefóne, získal som na to partnera, ktorí nám 

vyvíja aplikáciu bez nároku na odplatu. Videl som už testovaciu fázu, je nutné ešte 

doprogramovať funkcie pre obec a štatistiku. Navrhli sme ju tak aby sa tam zobrazovali aj 

dáta po zavedení qr vstupu na zbernom dvore. Občan tak bude mať jasnú evidenciu tvorby 

odpadu. Rovnako tak bude túto evidenciu mať aj obec. 

Zatiaľ teda fungujeme v exceli. O aplikáciu už prejavili záujem zberové spoločnosti. 

O výkaz formou emailu po autorizácii občana prejavilo záujem už 163 občanov. 

Stačí poslať email na starosta@rozhanovce.com – ja Vás overím a pošlem Vám výkaz odpadu 

kde budete mať koľko ste mali TKO, ako ste na tom v porovnaní s ostatnými a koľko by ste 

platili ak by sme mali zavedený vážený zber odpadu na kilogram. Drvivá väčšina občanov by 

platila ešte viac, niektorí aj 3 násobne ako platia teraz. 

Tento systém budeme používať pre adresné kontaktovanie občanov a osvetu aby tvorili menej 

odpadu. Tých najlepších na konci roka vyhodnotím a najlepších triedičov odmením zbernou 

nádobou na triedený zber podľa ich výberu a nejakou drobnosťou.  

 

Pozemky – Rybárska horná časť je už odkúpená smerujeme nižšie k nasledujúcim dvom 

výmerám. 

Odkúpili sme aj časť záhrady pani Hrickovej pri škole, kde by sme zriadili vstup pre 

mechanizáciu pre čistenie koryta potoka. 

Realizoval som aj zámenu a reklamáciu výmer na ulici Slobody a Kostolnej. Všetky výmery 

boli opravené spodná výmera okolo p. Peterca sa v poslednej fáze zamení za výmeru ktorú 

nesprávne zapísali v minulosti a ide tadiaľ chodník ku kostolu. To realizujeme v mesiaci 

Január.  

 

Realizovali sme bežecké podujatie na 14.10. – veľmi dobrý ohlas. Budeme určite pokračovať 

aj na budúci rok a sformoval sta bežecký klub. 

mailto:starosta@rozhanovce.com


V kultúrnom dome sme povolili prevádzku tanečnej škole, dobre funguje detský klub a senior 

klub, ktorí funguje nad očakávania. S ich činnosťou som veľmi spokojní. Keď že ešte nemajú 

IČO budú fungovať ako oddiely pod Klubom športu a kultúry, ktorí im poskytne pomernú 

časť dotácie na  ich fungovanie. 

 

V kultúrnom dome sme realizovali výmenu ohrievača na vodu. Neustále poruchy na 

plynovom zariadení sme vyriešili výmenou za elektrický bojler. Od vtedy je pokoj. 

 

Zakúpili sme malý traktor na údržbu chodníkov a na údržbu zelene v letných mesiacoch. 

Dorazil tento týždeň ešte ho ostáva prihlásiť. 

 

Pripravili sme návrh rozpočtu – presne sa o ňom pojednáva v jeho textovej časti. 

V skratke - vyčlenili sme väčšinu kapitálových investícií na 2024 na prístavbu školy a škôlky 

a povinnú spoluúčasť takmer štvrť milióna eur. Preto nám neostalo veľa peňazí na rozvoj, 

vyčlenili sme peniaze na spoluúčasť projekt výstavby závlahy na ihrisku, asfaltovanie Poľná a 

Školská pri obchode Fresh, oprava zastávky pri Škole a nákup traktora.  

Na chodník po Kvetnú preto neostalo dosť peňazí a projekt odsunieme na druhú polovicu 

roka, kedy majú vyjsť výzvy na podobné stavby.  

 

Dostali sme do vlastníctva povodňový vozík, má už našu ŠPZ. 

 

Realizujeme aj prieskum spokojnosti a dopytov občanov prostredníctvom aplikácie 

Rozhanovce a cez linky na facebookovej stránke obce. 

Boli tiež dodané požiadavky na dotácie, cirkevné spoločenstvá dostlali návrh do rozpočtu na 

peniaze na tábory a na projekty realizované v chrámoch. 

Financovanie cirkví je téma, ktorá rozdeľuje do istej miery spoločnosť a tak by som rád 

niektoré veci vysvetlil predom. 

Grécko-katolícka farnosť má navrhnutú najvyššiu dotáciu z dôvodu predchádzajúceho predaja 

pozemku od obce pre cirkev, kde sa farnosti podarilo získať viac peňazí a odkúpili taj aj 

prístupovú cestu. Bolo im sľúbené, že tieto peniaze im obec vráti formou dotácie. Farnosť tak 

získala o 21 000 eur viac, čo im poukážeme späť.  

Rímsko-katolícka farnosť požiadala o peniaze na opravu bohostánku a detský tábor. Tu treba 

spomenúť, že táto farnosť sa dlhodobo starala o utečencov zaregistrovaných v obci. Na 

základe toho sme získali aj eurofond za pomoc utečencom a tak je fér im časť peňazí vrátiť na 

ich činnosť. 

Nerád by som bol, aby sa v tejto téme objavili nejaké fámy. 

 



Nedávno sme ešte realizovali Mikuláša pre deti v kultúrnom dome. Našli sme aj sponzora na 

balíčky pre deti zo základnej školy. V kultúrnom dome bola tiež prednáška o histórii 

Rozhanoviec. 

 

V pláne sú ešte Vianočné trhy, verejné korčuľovanie v aréne Sršňov a 8. Ročník futsalového 

turnaja. 

Silvestrovské podujatie neplánujeme realizovať, minulý rok bol veľmi slabý záujem. 

 

Správa ciest – mali sme stretnutie so správou ciest týkajúceho sa stavu komunikácii, 

neorezaných stromov a stavu mosta na Čižatice. Rovnako sa tam prepadáva vozovka. 

Poverený riaditeľ správy ciest si to zaznamenal a bude nás informovať ako to  bude správa 

ciest riešiť. 

 

Kompletný prehľad grantov o ktoré som požiadal alebo pripravujem a ich stav tu - 

www.rozhanovce.com/samosprava/obecny-urad/podane-projekty-a-ziadosti-o-dotaciu/ 

 


